
Aan de gemeente raad van Waalre 

 

Beste gemeenteraadsleden, 
Dinsdag 18 februari 2020 is er een raadsvergadering met onder andere op de agenda Palviljoen bij 
de Meeris.  
 
Wij zijn ook bewoners van het appartementen gebouw en wonen aan de Dijkbeemd. In 
tegenstelling tot onze medebewoners, zijn wij in het geheel niet tegen de komst van een 

Natuurbeleving centrum in de vorm van het beoogde palviljoen. Bij de aankoop van ons 
appartement werden wij hierover geïnformeerd door de makelaar en voor ons was dat een positief 
signaal. Onze medebewoners kennen ons standpunt in deze kwestie. Wederzijds is er uiteraard 
respect voor de standpunten. In het Eindhovens Dagblad, heeft daags na de presentatie in het 
najaar van 2019 een artikel gestaan, waarin onze mening aan de orde is gekomen.  
Vandaag zaterdag 15 februari 2020 lees ik weer een positief bericht over het palviljoen. 

Bij mij rijst nu de vraag: 
“Hoe groot is de zwijgende meerderheid in relatie tot de bezwaarmakers (circa 60)?  
Samen met alle argumenten, kan het antwoord op mijn vraag wellicht bijdragen tot een juiste 
beslissing.  
Helaas ben ik verhinderd op 18 februari om aanwezig te zijn op de raadsvergadering. 

 


